
Följande frågor till Båtrådet, kommer gemensamt från BSL, SS Aros, BK Wega, VMBK och 
WSS. 

1. I den digitala upphandlingen ingick endast Swish och Kort betalning. Dock ska frågan 
ställas till leverantör om det är möjligt att även inkludera BG.  

2. KIFF tittar över 
3. KIFF tittar över 
4. Komplettering till KIFF: Avloppsbrunn på land klarar inte at ta emot det från bryggan. 

Väldigt dyr förbättring krävs, oklart varför KIFF ska betala då fler använder samma 
avlopp. Dock kommer befintlig el-pump kopplas till flyttanken, så det kommer gå att 
välja mellan den och manuell pump. Man tittar även på att lägga en avlopps slang, i 
vattnet, bort till det östra tömnings avloppet.  

5. Man anser inte att det går att utföra denna kontroll. Misstänker man att nån bor i 
båten kan man anmäla detta anonymt till Skattemyndigheterna.  

 
Tilläggs frågor BSL 

1. Investeringen per år är reducerad från 4MSEK till 1MSEK pga av outhyrda båtplatser. 
Belysningen/el är det dyraste på bryggorna och KIFF kommer tillsvidare endast 
renovera träverket på dåliga bryggor.  

2. Mastuppläggningsplatsen blir kvar vid Svenska Björn. KIFF tar gärna emot förslag på 
alternativ plats.  

3. Mars - Oktober är avtalet. Att betalningen avser 1 år behövs för att man ska behålla 
sin plats dvs att den förnyas per automatik vid årlig betalning. Det finns funderingar 
på att införa en vinteravgift, utöver anmälnings plikten för vinterliggare.  

 
 


